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Referat af styrelsesmødet den 26.9.2022 kl. 9:00-12.00 

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
 

Tids-
punkt 

Punkter Resultat 

9.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsordenen blev godkendt 

9.05 2. Godkendelse af referat 
28.8.2022  

Referatet blev godkendt 

9.10 3. Opfølgning på igangværende 
arbejdet 
med  

• Ærø aftalen 

 
 

 
 

• Ansøgning til DLF. 5 

millioner puljen 

 
 

 
 

 
 

• Samarbejdsmødet for 

parterne og skolerne i 
Svendborg d. 3. 

oktober på FOOD 

 

 

 
• Valgmøde FH 

 

 

 
• Åbent medlemskursus 

 

 
 
 

• Lone orienterede om Ærø-
aftalen. Den bliver sat flot op 

og trykt til parterne og 
lærerne på Ærø. 

 

• Lone orienterede om at der 
er ansøgt om 100.000 kr. i 

en pulje hos DLF. Pengene 
skal bruges til at udvikle, 
afholde møder om 

samarbejdet mellem lærere, 
kreds, forvaltning og ledere i 

Svendborg. 
 

• Lone orienterede om 

programmet på 
samarbejdsmødet mellem 

ledelser og TR på skolerne i 
Svendborg, samt kreds og 
forvaltning. 

 
• Thomas orienterede om 

vælgermøde med dialog-form 
d. 28. september i 

Svendborg. 
 

• Lone orienterede om åbent 

medlemskursus. 
 

9.30 
 

 
 
 

4. Kredskontoret 
 

• Opstart drøftelse af 
senior/pensionist arbejdet i 
kredsen. 

 

 
 

• Lone orienterede om 
udviklingen i seniorarbejdet 
igennem de sidste 10 år. Hun 

ridsede den udfordring op, at 
nye pensionister kun i et 
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meget lille omfang, deltager i 
de arrangementer seniorerne 

afholder. 
Styrelsen drøftede 

problemstillingen. 

 

10.00 
 
 

10.10 
 

 
10.25 
 

5. TR/AMR arbejdet. 

• Orientering om møde d. 19/9 
om skolestruktur på 
Langeland. 

 
• Opfølgning på budget i de 3 

kommuner 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
• Kongres. Forslag er 

indkommet og sendt til jer. 

 

 

• Lone orienterede kort om 
mødet. 
 

 
•  Svendborg. I 

budgetprocessen har 
kommunen sløjfet en mindre 
besparelse på PPR samt en 

besparelse igennem 
udvidelse af forår-SFO. Der 

er fortsat store besparelser, 
der fortsat primært rammer 
de svageste elever i 

kommunen.  
Langeland. På Langelands 

skal der fortsat spares 35 
mio. på budgettet.  
Ærø. Der skal også spares på 

Ærø. 
 

• Lone orienterede om at 
styrelsen nu har mulighed for 
at læse indkomne forslag til 

kongressen. 

10.40 

 

6. Ukraine • Der er et faldende antal 

Ukrainske elever på 
Langeland. 

10.45 7. FH • Se under punkt 3. 
 

 
10.50 

 
11.00 

 
8.  Skolepolitisk arbejde 

•  Inklusionsundersøgelsen 

 
 

 
 

 
• Afholdelse af medlemsmøde 

for børnehaveklasseleder.  

 
 

• Lene orienterede om arbejdet 
med at analysere 
inklusionsundersøgelsen. 

Styrelsen drøftede de 
foreløbige indikationer. 

 
• Styrelsen besluttede at 

genoptage proceduren med 
at afholde møder for BH-
klasse lederne. Lene tog 

ansvaret for at gennemføre 
dette. Det blev besluttet at 
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BH-klasselederne skulle 
opfordres til at invitere 

lærere, de arbejder tæt 
sammen med, med på det 

første møde. 

11.10 

 

9. Særlige medlemsgrupper 

 

• Styrelsen drøftede 

muligheden for at afholde 
medlemsmøder med 
medlemmer der i kraft af 

deres arbejdsopgaver, kunne 
have specielle interesser. Det 

kunne f.eks. være et 
medlemsmøde for 
inklusionsvejledere på 

skolerne eller noget andet. 

11.05 

 

10. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle områder.  

 

• Lene orienterede om hendes 

foreløbige evaluering af 
medlemsmødet om 

bæredygtig udvikling, som 
PÆD-polfo har afholdt for 
interesserede medlemmer på 

Fyn. Der havde været lidt 
over 100 deltagere. 

11.10 
 

 
 
11.25 

 
11.35 

 

11. Overenskomst/arbejdstid/-
kommunerne. 

• Skolestruktur på Langeland.  

 

 

 
 
 

• Orientering om 

Samarbejdssporet på 
Langeland 

• Kommende lønforhandlinger 
på Langeland. 
 

 
 

• Lone og Susanne orienterede 
om at der ikke endnu er taget 
nogen beslutning om, om der 
skal ændres på 
skolestrukturen på Langeland. 

 

• Se under punkt 5. 
 
 

• Langeland har lagt op til at 
udskyde 

lokallønsforhandlingerne på 
Langeland. Således at man 
næste år forhandler om 

lokalløn for flere år. 
 

11.40 
 

12. Kommunikation 
• Nyhedsbrev okt. 

 

 
 

 
 

 

 
• Opsamling på 

samarbejdsmøde i Svendborg 
3.okt. (Lone), FH dialogmøde 
(Thomas), TR møder på 

skolerne (Steen/Thomas), 
kongressen (Lene), AMR-

møde i oktober 
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• Facebook 

(Gitte/Susanne), EVT noget 
budget (Gitte), Åbent 

medlemskursus (Tea). 

 
• Udskudt til næste møde. 

11.45 
 

13. Regnskab og budget. 
 

• Intet nyt. 

11.50 14. Punkter til næste møde. • Gennemgang af Ærøaftale, 
Facebook udskudt fra dette 

møde. 

11.55  15. Eventuelt. • Intet til referat. 

 

 
 


